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BEZPIECZEŃSTWO NA PIERWSZYM MIEJSCU 
Małgorzata Zyśk, Burmistrz Miasta Ząbki, podjęła 
zdecydowane kroki, aby poprawić bezpieczeństwo 
mieszkańców. W ubiegłym  miesiącu wystosowała 
pisemną prośbę do Komendanta Komisariatu Policji 
w Ząbkach o zwiększenie liczby patroli w rejonach 
szkół i parków miejskich, zwłaszcza po zmroku. 
Ponadto zobowiązała Komendanta Straży Miejskiej 
w Ząbkach do intensy�kacji działań w miejscach 
szczególnie narażonych na zagrożenia.

Dokończenie na str. 2

NOWOCZESNE PRZEDSZKOLE W ZĄBKACH 
NA UKOŃCZENIU

Budowa publicznego przedszkola przy ul. Batorego 
w Ząbkach wchodzi w ostatnią fazę. Inwestycja ma 
ogromne znaczenie dla miasta, zapewniając 300 
miejsc dla dzieci w 12 oddziałach. Projekt przewiduje 
nowoczesne, energooszczędne rozwiązania, 
komfortowe sale oraz bezpieczny plac zabaw. 

Dokończenie na str. 2

PIERWSZA DAMA W ZĄBKACH
Agata Kornhauser-Duda i Małgorzata Zyśk, burmistrz 
Ząbek uczestniczyły w uroczystości z okazji Dnia 
Niepodległości w Szkole Podstawowej nr 5, gdzie 
wspólnie z uczniami i nauczycielami celebrowały ten 
ważny dla Polski dzień. Pierwsza Dama podkreśliła 
znaczenie edukacji patriotycznej w kształtowaniu 
p o s t a w  m ł o d e g o  p o ko l e n i a  o r a z  p o t r z e b ę 
pielęgnowania historii jako fundamentu naszej 
tożsamości narodowej. 

Dokończenie na str. 3

SIŁA KOBIECYCH INICJATYW
9 listopada odbyło się w naszym mieście wyjątkowe 
wydarzenie pod hasłem „Moc Kobiecej Inspiracji”, 
które przyciągnęło liczne grono mieszkanek 
zainteresowanych tematami rozwoju osobistego, 
zdrowia i przedsiębiorczości. Wydarzenie zostało 
objęte patronatem burmistrz Ząbek, Małgorzaty 
Zyśk, która od lat angażuje się w inicjatywy 
wspierające kobiety w różnych obszarach życia 
społecznego i zawodowego. 

Dokończenie na str. 4

STREFA SPORTU PRZY UL. REYMONTA– INWESTYCJA DLA ZDROWIA I INTEGRACJI



Dokończenie ze str. 1

Zwiększone patrole policji w okolicach szkół i parków.

- Środki prewencyjne w rejonach szkół i w parkach miejskich są 
niezbędne, z właszcza wieczorem, gdy bezpieczeństwo 
mieszkańców może być zagrożone.  Strażnic y miejsc y 
i funkcjonariusze policji będą teraz bardziej widoczni, co powinno 
przynieść zwiększone poczucie bezpieczeństwa mieszkańcom – 
mówi burmistrz Małgorzata Zyśk.

W piśmie do Komendanta Komisariatu Policji w Ząbkach 
burmistrz naszego miasta zaapelowała o zwiększenie liczby 
patroli w okolicach szkół oraz miejskich parków po zmroku. Ma 
to na celu podniesienie  poziomu bezpieczeństwa 
mieszkańców, zwłaszcza dzieci i młodzieży korzystających 
z przestrzeni publicznych w godzinach wieczornych.

Obecność strażników przy kolejowym przejściu dla pieszych 
przy stacji PKP ma pomóc w usprawnieniu ruchu pieszych 
i minimalizacji ryzyka wypadków na tym ruchliwym odcinku.

BEZPIECZEŃSTWO NA PIERWSZYM MIEJSCU

Odprawa z Komendantem Straży Miejskiej.

- Straż Miejska w Ząbkach została oddelegowana do porannych 
patroli przy przejściu dla pieszych na stacji PKP, dbając 
o bezpieczeństwo dzieci i dorosłych korzystających z ruchliwego 
przejścia – dodaje burmistrz naszego miasta.

Burmistrz zobowiązała również Komendanta Straży Miejskiej 
do zintensy�kowania działań strażników w newralgicznych 
punktach miasta. Wskazała na konieczność zwiększenia 
obecności służb w miejscach szczególnie narażonych na 
występowanie incydentów, podkreślając wagę prewencji 
w utrzymaniu porządku publicznego.

Bezpieczeństwo mieszkańców priorytetem władz miasta.
- Dbałość o bezpieczeństwo naszych mieszkańców zawsze była 
i będzie naszym głównym celem – podkreślała burmistrz.

Straż Miejska na posterunku przy stacji PKP.

Podjęte działania stanowią odpowiedź na rosnące potrzeby 
mieszkańców Ząbek i są dowodem na zaangażowanie naszego 
samorządu w tworzenie bezpiecznej przestrzeni do życia. 
Burmistrz Małgorzata Zyśk, zapowiedziała kontynuację 
i rozwijanie inicjatyw mających na celu poprawę bezpie-
czeństwa. Planowane są kolejne spotkania z przedstawicielami 
służb mundurowych oraz konsultacje z mieszkańcami w celu 
identy�kacji obszarów wymagających szczególnej uwagi. 
Mieszkańcy mogą liczyć na większą obecność patroli i szybszą 
reakcję na ewentualne zagrożenia, co przyczyni się do 
poprawy komfortu życia w naszym mieście.

KSA

Projekt przedszkola zakłada nie tylko nowoczesne sale 
dydaktyczne, ale także energooszczędne systemy grzewcze 
i oświetleniowe, które wpisują się w ekologiczne standardy 

Dokończenie ze str. 1

Komfort, ekologia i innowacyjne rozwiązania.

NOWOCZESNE PRZEDSZKOLE W ZĄBKACH 
NA UKOŃCZENIU

budownictwa. W ramach inwestycji wykonawca zobowiązał 
się do zagospodarowania terenu, w tym stworzenia 
bezpiecznego placu zabaw, miejsc postojowych oraz montażu 
paneli fotowoltaicznych. Dzięki temu przedszkole będzie 
funkcjonować w zgodzie z zasadami ochrony środowiska. 
Całość inwestycji ma na celu stworzenie miejsca, które nie tylko 
spełni potrzeby edukacyjne najmłodszych mieszkańców 
Ząbek, ale także będzie inspirujące i zachęcające do 
aktywności oraz kreatywności.

Finansowanie inwestycji.

KSA

Przedszkole na miarę przyszłości.

Koszt budowy wyniósł 21 milionów złotych, z czego 
18 milionów (co stanowi 85% całkowitych wydatków) 
burmistrz Ząbek, Małgorzata Zyśk, pozyskała z  Rządowego 
Funduszu Inwestycji Strategicznych. Wkład własny miasta 
wynosił zaledwie 3 miliony złotych. Budowa kolejnego 
przedszkola ma ogromne znaczenie dla mieszkańców, 
ponieważ zwiększa dostępność miejsc dla dzieci w wieku 
przedszkolnym i poprawia jakość życia w naszym mieście.

Przedszkole przy ul. Batorego będzie jedną z najnowo-
cześniejszych placówek w Ząbkach, zaprojektowaną z myślą 
o komforcie dzieci i pracowników. Energooszczędne 
technologie i innowacyjne rozwiązania techniczne mają na 
celu zapewnienie bezpiecznych i ekologicznych warunków do 
nauki i zabawy. 



Dokończenie ze str. 1

W przededniu Narodowego Święta Niepodległości, Szkołę 
Podstawową nr 5 im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki odwiedził 
wyjątkowy gość. Pierwsza Dama, Agata Kornhauser-Duda, 
wzięła udział w uroczystej akademii przygotowanej przez 
uczniów i nauczycieli. Wydarzenie stanowiło nie tylko 
upamiętnienie historycznego momentu odzyskania przez 
Polskę niepodległości, ale również podkreślało misję szkoły 
w kształtowaniu postaw patriotycznych wśród młodego 
pokolenia.

PIERWSZA DAMA W ZĄBKACH

- W Ząbkach, patriotyzm nie jest tylko słowem – jest żywym 
świadectwem tego, jak można kultywować historię i wartości 
w duchu narodowej dumy i odpowiedzialności – powiedziała 
burmistrz naszego miasta.

Historia jako lekcja na przyszłość.
Uroczystość rozpoczęła się prezentacją wystawy poświęconej 
patronowi szkoły, błogosławionemu księdzu Jerzemu 
Popiełuszce, w 40. rocznicę jego męczeńskiej śmierci. 
Następnie uczniowie przedstawili program artystyczny, 
w którym poprzez pieśni patriotyczne i inscenizacje przybliżyli 
trudną drogę Polski do wolności. Pierwsza Dama, zwracając się 
do zgromadzonych, przypomniała słowa św. Jana Pawła II: 
Naród, który nie zna swojej historii, traci tożsamość, a bywa, że 
i niepodległość. Podkreśliła znaczenie znajomości historii jako 
fundamentu budowania przyszłości, zwłaszcza w obecnych, 
niespokojnych czasach.

Patron jako wzór dla młodego pokolenia.
Pierwsza Dama wyraziła nadzieję, że patron szkoły będzie dla 
uczniów źródłem inspiracji i wzorem do naśladowania. Życzę 
Wam, drodzy uczniowie oraz Państwu – drodzy pedagodzy, aby 

Niepodległość świętem Polaków na całym świecie.
Agata Kornhauser-Duda zwróciła uwagę, że obchody 
Narodowego Święta Niepodległości wykraczają daleko poza 
granice Polski. Wszędzie tam, gdzie żyją nasi rodacy, tam 
obchodzone jest Święto Niepodległości. To ponad 20 milionów 
osób, które pamiętają o Polsce – zaznaczyła. Słowa te 
podkreślają jedność Polonii na całym świecie i znaczenie 
pielęgnowania narodowej tożsamości niezależnie od miejsca 
zamieszkania.

Wizyta Pierwszej Damy w naszym mieście stanowi ważny 
sygnał dla samorządów terytorialnych. Podkreśla potrzebę 
wspierania inicjatyw edukacyjnych, które promują postawy 
patriotyczne i obywatelskie. Lokalne władze odgrywają 
kluczową rolę w tworzeniu warunków do realizacji takich 
działań, zapewniając odpowiednie środki i wsparcie dla 
placówek oświatowych.

Uroczystość w Szkole Podstawowej nr 5 pokazała, jak ważne 
jest wychowanie młodzieży w oparciu o wartości patriotyczne 
i historyczne. Dzięki zaangażowaniu nauczycieli, rodziców 
i samych uczniów, możliwe jest kształtowanie świadomych 
i odpowiedzialnych ludzi, którzy z szacunkiem odnoszą się do 
swojej Ojczyzny i jej tradycji.

KSA

Wychowanie oparte na wartościach.

Uroczystości zakończyły się wspólnym wykonywaniem biało-
czerwonych kotylionów z uczniami klasy 3A. Dzieci chętnie 
opowiadały Pierwszej Damie o swoich ulubionych zajęciach 
szkolnych, marzeniach oraz planach na przyszłość. Była to 
również okazja do zaprezentowania przez uczniów ich 
obszernej wiedzy na temat odzyskania przez Polskę 
niepodległości w 1918 roku. Spotkanie pokazało, jak ważne 
jest łączenie edukacji historycznej z praktycznymi działaniami 
integrującymi społeczność szkolną.

Szkoła jako miejsce rozwoju i przyjaźni.

wspaniały patron Waszej szkoły, ks. Jerzy Popiełuszko, który jest 
p r z y k ł a d e m  n i e z ł o m n e j  p o s t a w y  c h r z e ś c i j a ń s k i e j 
i patriotycznej, zawsze nad Wami czuwał – powiedziała. 
Podkreśliła tym samym rolę autorytetów w kształtowaniu 
wartości i postaw młodzieży.

Integracja i twórczość w duchu patriotyzmu.

Agata Kornhauser-Duda podkreśliła, że szkoła to nie tylko 
miejsce zdobywania wiedzy, ale przede wszystkim przestrzeń 
nawiązywania relacji i rozwijania umiejętności społecznych. 
Pamiętajcie, że szkoła to przede wszystkim miejsce, w którym 
poznajecie kolegów i koleżanki, nawiązujecie nowe przyjaźnie, 
znajomości, a przede wszystkim: uczycie się życia – zwróciła się 
do uczniów. Słowa te przypominają o wielowymiarowej roli 
edukacji w życiu młodego człowieka.

Znaczenie edukacji patriotycznej w samorządach.



Inaugurację wydarzenia stanowiła debata pod tytułem 
„ K o b i e t a  w  b i z n e s i e :  J a k  o d n a l e ź ć  s i ę  w  ś w i e c i e 
przedsiębiorczości i jakie są kluczowe wyzwania?”. Ekspertki 
z różnych branż dzieliły się swoimi doświadczeniami i radziły, 
jak przełamywać bariery, które napotykają kobiety dążące do 
sukcesów zawodowych. Rozmawiano o trudnościach 
związanych z łączeniem życia zawodowego z prywatnym, 
a także o wyzwaniach, jakie niesie ze sobą budowanie własnej 
marki na rynku. Dyskusja była pełna inspirujących historii 
i praktycznych wskazówek, a uczestniczki mogły bezpośrednio 
zadawać pytania prelegentkom.

SIŁA KOBIECYCH INICJATYW

Kolejną częścią programu był wykład Agnieszki Sasin, 
zatytułowany „Czas na kwas – jak najlepiej wykorzystać okres 
jesienny, aby skutecznie zadbać o cerę”. Prelegentka 
wyjaśniała, jakie znaczenie dla kondycji skóry mają zabiegi na 
bazie kwasów, które idealnie sprawdzają się w okresie 
jesienno-zimowym. Wykład był pełen praktycznych porad 
dotyczących pielęgnacji skóry oraz wyboru odpowiednich 
kosmetyków. Uczestniczki mogły dowiedzieć się, jak 
dostosować codzienną pielęgnację do zmieniających się 
w a r u n k ó w  a t m o s f e r y c z n y c h ,  c o  w z b u d z i ł o  d u ż e 
zainteresowanie i liczne pytania ze strony publiczności.

Jak odnaleźć szczęście i budować zdrowe nawyki?

Debata o wyzwaniach kobiet w biznesie.

Cenne porady na temat zdrowia i pielęgnacji.

Dokończenie ze str. 1

Podczas kolejnych prelekcji uczestniczki mogły poznać 
techniki wspierające osobisty rozwój i dbanie o zdrowie. Beata 
Glinka, w swojej prelekcji „Jak dogonić swoje szczęście?”, 
skupiła się na metodach wyznaczania celów i kształtowania 
pozytywnych nawyków, które pomagają w osiągnięciu 
harmonii i satysfakcji w życiu. Natomiast Agnieszka Żelska 
w prelekcji „Biusto Pogadanka” omawiała budowanie 
zdrowych nawyków związanych z pro�laktyką zdrowotną. 
Poruszono m.in. kwestie regularnych badań oraz ćwiczeń, 
które pomagają zachować zdrowie i formę. Finałem wydarzenia był koncert Beaty Kurdy, który zamknął 

spotkanie w nastrojowy, artystyczny sposób. Jej występ był 
doskonałym zwieńczeniem dnia pełnego inspiracji, re�eksji 
i nowych znajomości. Muzyka, która popłynęła ze sceny, 
stworzyła wyjątkową atmosferę, sprzyjającą chwili relaksu 
i przemyśleń nad treściami omawianymi w ciągu dnia.

Inspiracja na przyszłość.

Zakończenie z muzycznym akcentem.

Z ar ządzanie stresem popr zez pi lates i  technik i 
relaksacyjne.

„Moc Kobiecej Inspiracji”, która w tym roku obchodziła swoje 
pierwsze urodziny, nie tylko dostarczyła wiedzy i motywacji, 
ale także stała się miejscem budowania sieci kontaktów 
i wsparcia. Dzięki takim inicjatywom Ząbki potwierdziły, że 
troska o rozwój i wspieranie kobiet w dążeniu do ich celów to 
priorytety władz miasta. Uczestniczki wyraziły nadzieję, że to 
inspirujące wydarzenie będzie kontynuowane w przyszłych 
latach.

KSA

Wiedząc, jak istotnym tematem jest zarządzanie stresem 
w dzisiejszym szybkim tempie życia, organizatorzy zaprosili 
również ekspertkę z dziedziny relaksacji, Zen Pilates, która 
poprowadziła warsztat „Zarządzanie stresem poprzez pilates – 
techniki relaksujące”. Uczestniczki miały okazję nauczyć się 
prostych, ale skutecznych ćwiczeń. Celem było przekazanie 
narzędzi do radzenia sobie z napięciem i stresem, co dla wielu 
obecnych na sali pań okazało się niezwykle cenną wiedzą.

SPOŁECZNOŚĆ Z WIELKIM SERCEM 
5 listopada br. w Urzędzie Miasta Ząbki odbyło się 
uroczyste spotkanie, podczas którego burmistrz 
Małgorzata Zyśk podziękowała mieszkańcom, 
przedsiębiorcom i  osobom zaangażowanym 
w pomoc dla powodzian, wyrażając wdzięczność za 
ogromne wsparcie, jakie społeczność Ząbek okazała 
osobom dotkniętym klęską żywiołową.

Wielkie serca mieszkańców Ząbek.
Podczas spotkania burmistrz wręczyła pamiątkowe dyplomy 
jako symboliczny gest uznania dla wszystkich, którzy nie 
pozostali obojętni na los powodzian. 

- Jestem niezwykle dumna, że Ząbki mają tak wspaniałych 
mieszkańców o wielkich sercach – podkreśliła burmistrz .



KLUB SZACH MAT ZĄBKI ZAPRASZA
Szachy to gra dla wszystkich i swoją przygodę z nimi 
można rozpocząć w każdym wieku. Szczególnie 
warto uczyć dzieci, którym gra pomaga w rozwoju 
logicznego myślenia i kreatywności. Zapraszamy na 
treningi do klubu Szach Mat Ząbki, w każdy piątek 
o godzinie 17.00.

Gra dla królów i dla dzieci.

Początki szachów sięgają Indii, gdzie w VI wieku wojskowi 
dowódcy doskonalili umiejętności strategiczne grając 
w podobną grę. Współczesne zasady ukształtowały się w XV 
wiecznej Europie i właśnie tutaj szachy zyskały popularność. 

Królowie w wielu europejskich państwach, również w Polsce, 
chętnie grali w szachy – były uważane za grę sprzyjającą 
zdobyciu społecznego prestiżu. Szachy są nieprzerwanie 
cenione w kręgach wojskowych, a żołnierze Wojska Polskiego 
regularnie biorą udział w Mistrzostwach NATO.

Szachy mają korzystny wpływ na rozwój logiki i kreatywności 
u dzieci. Uczą szacunku do zasad i odpowiedzialności za 
własne decyzje. Tak, jak każda rywalizacja sportowa, gra 
w szachy kształtuje osobowość. Młodzi szachiści poznają 
w praktyce, że do sukcesu w dowolnej dziedzinie potrzebna 
jest wytrwałość, pasja i ciężka praca.

W Ząbkach szachy się rozwijają.
O d  k i l k u n a s t u  l a t  w  w i e l u  z ą b k ows k i c h  s z k o ł a c h 
i przedszkolach dzieci mają możliwość nauki gry w szachy. 
Nowo powstały klub szachowy Szach Mat Ząbki daje szanse na 
dalsze rozwijanie umiejętności. Jest też miejscem, które łączy 
sympatyków królewskiej gry i przygotowuje do rywalizacji 
z wieloma innymi klubami na mazowszu w ramach rozgrywek 
Ligi Mazowieckiej lub Mistrzostw Mazowsza pod patronatem 
Mazowieckiego Związku Szachowego. 

Treningi dla uczestników w różnym wieku, odbywają się 
w każdy piątek o godzinie 17.00 w sali pucharowej 
ząbkowskiego MOSiRU. W planach są turnieje wewnętrzne 
i otwarte oraz wyjazdy na rozgrywki w Warszawie i okolicach. 

W czerwcu w klubie gościła arcymistrzyni Agnieszka Brustman, 
która rozegrała symultanę i podzieliła się praktycznymi 
poradami jak rozwijać klub i promować szachy w naszym 
mieście.

Pomysłodawcą i założycielem klubu Szach Mat Ząbki jest 
Adam Kamiński. Organizacją zajmują się Adam Kamiński 
i Dariusz Dudkiewicz. Trenerem jest Paweł Sujkowski.

Paweł Sujkowski

Pomoc dla osób dotkniętych powodzią była możliwa dzięki 
zaangażowaniu wielu ludzi – od przedsiębiorców oferujących 
wsparcie materialne, po zwykłych mieszkańców, którzy 
poświęcili swój czas i środki, aby wesprzeć potrzebujących. 
Spotkanie stało się także okazją do re�eksji nad tym, jak ważna 
jest wzajemna pomoc i jak wiele można razem osiągnąć. Nasze 
miasto po raz kolejny pokazało, jak silna może być lokalna 
społeczność w obliczu trudnych wyzwań. Dzięki wsparciu 
mieszkańców udało się nie tylko zebrać niezbędne środki, ale 
również zbudować poczucie wspólnoty, które pozostanie na 
długo. Wzruszające gesty pomocy i zaangażowanie wielu osób 
są dowodem na to, że Ząbki to miejsce, gdzie wartości 
solidarności i wsparcia są wciąż żywe i pielęgnowane.

Nasze miasto – przykład lokalnej solidarności.

ŁMA

Słowa uznania i wdzięczności skierowane do zebranych 
w Urzędzie Miasta były wyrazem szacunku i podziwu dla ich 
postawy i gotowości do niesienia pomocy.



O PRZYSZŁOŚCI MIASTA, WSPARCIU 
DLA MIESZKAŃCÓW I NOWOCZESNYCH 

INICJATYWACH

Małgorzata Zyśk: Ząbki to miasto z dużym potencjałem 
i naszym celem jest jego maksymalne wykorzystanie. 
Priorytetem jest dla mnie rozwój infrastruktury, ekologia oraz 
wsparcie dla mieszkańców i lokalnych przedsiębiorców. 
Dążymy do zrównoważonego rozwoju, który obejmuje 
z a rów n o  p o p rawę  j a k o ś c i  ż yc i a ,  j a k  i  b u d owa n i e 
nowoczesnych, przyjaznych przestrzeni. W ostatnich latach 
skupiliśmy się na rozbudowie infrastruktury drogowej oraz 
wdrażaniu nowoczesnych rozwiązań technologicznych, które 
mają na celu nie tylko poprawę komfortu mieszkańców, ale 
także ochronę środowiska. Jednym z przykładów takich 
działań jest modernizacja oświetlenia w szkołach .

Wspomniała Pani o modernizacji oświetlenia – co to 
oznacza w praktyce?

Ząbki w ostatnich latach bardzo dynamicznie się rozwijają. 
Jakie są kluczowe elementy tej strategii rozwoju?

Mówi Pani o ekologii, ale Ząbki także mocno inwestują 
w cyfryzację. Jakie są najnowsze inicjatywy w tym 
obszarze?
Zgadza się, cyfryzacja jest nieodłącznym elementem rozwoju 
nowoczesnych miast. Chcemy, aby mieszkańcy Ząbek mieli 
łatwy i szybki dostęp do usług publicznych, dlatego 
wprowadziliśmy system płatności online w Urzędzie Miasta. 
W wybranych referatach pojawiły się tabliczki z kodami QR, 
które umożliwiają szybkie przeniesienie się do systemu 
płatności bez potrzeby stania w kolejkach. To rozwiązanie 
c iesz y s ię  dużą popularnością ,  ponieważ poz wala 
mieszkańcom załatwiać sprawy urzędowe w dowolnym 
miejscu i czasie, co jest szczególnie ważne obecnie, gdy tak 
wiele osób pracuje zdalnie .

Ząbki to miasto, które nie zwalnia tempa. Rozbudowa 
infrastruktury, wsparcie dla lokalnych przed-
siębiorców, nowoczesne technologie i realna pomoc 
dla rodzin – to tylko część działań, jakie podejmuje 
burmistrz Małgorzata Zyśk. W rozmowie z naszą 
redakcją opowiada o swoich ambitnych planach, 
inwestycjach mających na celu zrównoważony 
rozwój oraz o tym, jak Ząbki zmieniają się w miejsce, 
które inspiruje mieszkańców do działania i dbałości 
o przyszłość. 

Modernizacja oświetlenia w szkołach to kluczowy element 
naszej strategii ekologicznej. W ramach tej inicjatywy 
wymieniamy tradycyjne źródła światła na energooszczędne 
rozwiązania LED. Dzięki temu nie tylko oszczędzamy energię, 
ale również zmniejszamy emisję dwutlenku węgla. To projekt, 
który ma zarówno wymiar ekonomiczny, jak i edukacyjny. 
Chcemy, aby młodzi ludzie, ucząc się w nowoczesnych 
warunkach, zrozumieli znaczenie ekologii i oszczędzania 
energii, co może stać się inspiracją do wprowadzania 
podobnych rozwiązań w ich domach .

Miasto stawia na nowoczesność, ale także na wsparcie 
rodzin, prawda?
Dokładnie. Jednym z najważniejszych programów, który 
wdrożyliśmy, jest Ząbkowski Bon Żłobkowy. To wsparcie 
�nansowe dla rodzin, które umożliwia zwrot części kosztów 
związanych z opieką nad dziećmi w niepublicznych żłobkach, 
klubach dziecięcych i u dziennych opiekunów wpisanych 
odpowiednio do rejestru żłobków i klubów dziecięcych lub do 
wykazu dziennych opiekunów prowadzonych przez 
Burmistrza Miasta Ząbki. Chcemy, aby rodzice mieli większą 
swobodę w łączeniu pracy zawodowej z opieką nad dzieckiem. 
Do tej pory wypłaciliśmy już ponad 356 tysięcy złotych, co 
realnie wpływa na poprawę sytuacji materialnej wielu rodzin. 
Ząbki to miasto przyjazne rodzinom i będziemy kontynuować 
działania wspierające rodziców .

Ząbki to miasto, w którym mieszka dużo młodych rodzin. 
Jakie to jest wyzwanie dla władz samorządowych?
Cały czas budujemy i rozbudowujemy bazę oświatową, szkoły, 
przedszkola, hale sportowe i strefy relaksu dla rodzin. Obecnie 
budujemy przedszkole dla 300 przedszkolaków z dużym 
do�nansowaniem zewnętrznym 18 milionów złotych, wkład 
własny to 3 miliony złotych. Od początku przyszłego roku 
rozpoczniemy realizację żłobka samorządowego dla 
120 dzieci, na który również pozyskaliśmy dotację w wysokości 
12 milionów złotych. Nieustannie budujemy nowe place 
zabaw, parki, skwery zieleni i strefy relaksu i odpoczynku.

Jak w każdym dynamicznie rozwijającym się mieście, 
największym wyzwaniem są �nanse i logistyka. Utrzymanie 
płynności �nansowej, przy jednoczesnym zapewnieniu 
wysokiej jakości realizowanych inwestycji, wymaga dobrego 
planowania i współpracy z różnymi instytucjami. Dlatego 
staramy się pozyskiwać fundusze zewnętrzne. Ostatnio 
podpisal iśmy umowę na do�nansowanie projektu 
modernizacji oświetlenia w szkołach, co pozwala nam 
realizować kolejne projekty bez obciążania budżetu miasta . 
Cały czas trwa projekt „21 dróg”, który jest realizowany dzięki 
pozyskanemu przez nas znaczącemu do�nansowaniu 
w wysokości 20 milionów złotych. Wkład gminy w to 
przedsięwzięcie wynosi 1 milion złotych. W ostatnim czasie 
w ramach tego projektu zrealizowaliśmy przebudowę 
kilkunastu dróg gminnych.

To bardzo ważne wsparcie, szczególnie w kontekście 
rosnących kosztów życia. A co z przedsiębiorcami? Jakie 
działania podejmowane są, aby wspierać lokalny biznes?

Jakie wyzwania napotyka Miasta Ząbki w realizacji tych 
projektów?

Ząbki są domem dla wielu małych i średnich przedsiębiorstw, 
d l ate g o  i c h  ws p a rc i e  j e s t  d l a  n a s  b a rd zo  wa ż n e. 
Zorganizowaliśmy cykl szkoleń, które pomagają lokalnym 
przedsiębiorcom rozwijać swoje kompetencje i lepiej radzić 
sobie w konkurencyjnym środowisku. W ramach tych spotkań 
przedsiębiorcy mają okazję nie tylko zdobywać wiedzę 
z zakresu nowoczesnych technologii marketingowych, ale 
również nawiązywać cenne kontakty biznesowe. Naszym 
celem jest stworzenie silnej, wzajemnie wspierającej się 
społeczności lokalnych przedsiębiorców, którzy będą mieli 
dostęp do najnowszych narzędzi i wiedzy, niezbędnych do 
prowadzenia nowoczesnych �rm .



To pokazuje, jak wiele można zdziałać dzięki współpracy 
i mądremu zarządzaniu środkami. Na koniec, jakie są Pani 
marzenia dotyczące przyszłości Ząbek?
Moim marzeniem jest,  aby Ząbki stały się wzorem 
nowoczesnego, przyjaznego miasta, które dba o swoich 
mieszkańców, wspiera przedsiębiorczość i stawia na 
zrównoważony rozwój. Chcemy, aby nasze miasto było 
miejscem, gdzie każdy, niezależnie od wieku, znajdzie coś dla 
siebie – od bezpiecznych przestrzeni dla dzieci po nowoczesne 
rozwiązania dla biznesu i ekologii. Przyszłość Ząbek widzę 
w zieleni, nowoczesnej infrastrukturze i społeczności, która 
czerpie z życia w pełni, mając jednocześnie świadomość 
odpowiedzialności za środowisko i siebie nawzajem.

XVI BIEG NIEPODLEGŁOŚCI W ZĄBKACH 
– SPORT I PATRIOTYZM NA JEDNEJ TRASIE
Obchody 106. rocznicy odzyskania przez Polskę 
niepodległości w naszym mieście uświetniło   
w yjątkowe w ydarzenie spor towe – XVI Bieg 
Niepodległości, w którym udział wzięło ponad 300 
zawodników. Organizatorem biegu jest Miejski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Ząbkach, który od lat 
promuje aktywność �zyczną, zdrowy styl życia oraz 
l o k a l n y  p a t r i o t y z m .  Ws p ó ł o r g a n i z a t o r e m 
wydarzenia jest powiat wołomiński, a gościem 
specjalnym Tesla.

Nasze miasto po raz kolejny pokazało, że patriotyzm można 
celebrować w różnorodny sposób, w tym poprzez sport. 
Uczestnicy, podzieleni na różne kategorie wiekowe, 
rywalizowali na trasach o długości od 300 metrów dla 
najmłodszych po 5 kilometrów dla dorosłych. Biuro zawodów 
oraz strefy startu i mety znajdowały się na terenie Stadionu 
Miejskiego w Ząbkach, gdzie od godziny 10.00 rejestrowano 
uczestników i wydawano numery startowe.

Bieg dla każdego.
Dzieci i młodzież mogli zmierzyć się w kategoriach takich jak 
„Mali Patrioci” i „Biało-Czerwoni”, podczas gdy dorośli 
rywalizowali w otwartej kategorii „Krajanie”, a także w grupach 
wiekowych „Niepodlegli” (40+) i „Husarze” (50+). Trasa biegu, 
zróżnicowana pod względem nawierzchni – od asfaltu po 
kostkę brukową i  drogi gruntowe – była starannie 
zaplanowana, aby oddać lokalny charakter i zapewnić 
atrakcyjność rywalizacji.

Wspólne świętowanie przez sport.

Ząbki – miasto przyjazne biegaczom.
XVI Bieg Niepodległości był nie tylko świętem sportu, ale także 
potwierdzeniem, że Ząbki to miasto przyjazne dla biegaczy 
i otwarte na promocję aktywności �zycznej. Organizatorzy 
podkreślili, że to wydarzenie było dowodem na to, jak wspólne 
inicjatywy mogą służyć upamiętnianiu historii, promując 
jednocześnie zdrowy styl życia.

Impreza, była nie tylko okazją do zdrowej rywalizacji, ale 
również do budowania więzi międzyludzkich. Dekoracja 
zwycięzców odbywała się bezpośrednio po zakończeniu 
każdego biegu. Pomiar czasu był prowadzony przy pomocy 
systemu elektronicznego, zapewniał precyzję i profesjonalizm, 
podnosząc rangę wydarzenia.

KSA



NOWY ETAP W ROZWOJU OPIEKI NAD 
NAJMŁODSZYMI W ZĄBKACH

Małgorzata Zyśk, Burmistrz Ząbek, podpisała umowę 
z Wojewodą Mazowieckim na do�nansowanie 
budowy nowego żłobka „Ząbkowskie Promyki” 
w ramach programu MALUCH+ 2022-2029. Projekt 
z a k ł a d a  p o w s t a n i e  n o w o c z e s n e j  p l a c ó w k i 
o powierzchni około 770 m², zaprojektowanej z myślą 
o zapewnieniu kompleksowej opieki dla 120 dzieci 
w wieku do lat trzech.

Koszt budowy żłobka „Ząbkowskie Promyki” wynosi 
8.679.942,72 zł. Na realizację tej inwestycji burmistrz 

Małgorzata Zyśk pozyskała do�nansowania z Unii 
Europejskiej w kwocie  6.903.360,00 zł  oraz środki 

z budżetu państwa w wysokości  1.587.772,80 zł.

Inwestycja w przyszłość najmłodszych.

Budowa żłobka nie tylko rozszerza bazę edukacyjną miasta, ale 
także potwierdza, że Ząbki inwestują w przyszłość swoich 
najmłodsz ych mieszk ańców,  oferując  nowoczesne 
i bezpieczne warunki rozwoju, zgodne z najwyższymi 
standardami opieki i edukacji.

Nowa placówka, realizowana w technologii murowanej, 
będzie dostosowana do potrzeb zarówno dzieci, jak i osób 
z niepełnosprawnościami. Wyposażenie obejmie nie tylko 
nowoczesne meble, wyposażenie wypoczynkowe, sanitariaty, 
zabawki, pomoce dydaktyczne do prowadzenia zajęć 
opiekuńczo-wychowawczych i edukacyjnych, ale także 
bezpieczny plac zabaw, zapewniając idealne warunki do opieki 
i rozwoju najmłodszych mieszkańców.

Inwestycja z przyszłością.

ŁMA

SUKCESY SPORTOWE Z ZĄBEK
Zawody I Pucharu Polski Seniorów ob�towały 
w osiągnięcia zawodników UKS Szabla Ząbki. 17-letni 
Benedykt Denkiewicz stanął na podium, zdobywając 
brązowy medal i udowadniając, że doświadczenie 
i determinacja to klucz do sukcesu. To ważne 
osiągnięcie było nie tylko wynikiem wieloletniego 
treningu, ale także niesłabnącej pasji do sportu, 
którą Denkiewicz konsekwentnie rozwijał.

Pasja i determinacja.

Maria Więckiewicz tuż za czołówką.
Również Maria Więckiewicz pokazała swoją siłę, zajmując 
VI miejsce w tych prestiżowych zawodach. Mimo że nie 
znalazła się na podium, jej wynik wzbudził uznanie i podkreślił, 
że jest jedną z najbardziej obiecujących zawodniczek w swojej 
kategorii wiekowej. 

Oba wyniki, zarówno brązowy medal Benedykt Denkiewicza, 
jak i miejsce w czołówce Marii Więckiewicz, pokazują, że sport 
to nie tylko rywalizacja, ale przede wszystkim okazja do 
rozwoju osobistego i budowania siły charakteru. Te sukcesy 
będą z pewnością zachętą dla innych do podjęcia wyzwań 
sportowych, niezależnie od wieku.

ŁMA

PATROL SZKOLNY W ZĄBKACH
1 października w Ząbkach ruszył nowy program, 
który ma na celu zwiększenie bezpieczeństwa dzieci 
i młodzieży – „Patrol Szkolny” Straży Miejskiej. Dwie 
funkcjonariuszki zostały wyznaczone do stałego 
kontaktu ze szkołami i przedszkolami, ich zadaniem 
jest edukacja najmłodszych mieszkańców naszego 
miasta.



Program spotkań i warsztatów dla przedszkoli i szkół.

– Chcemy, aby nasze dzieci czuły się bezpiecznie, nie tylko 
w drodze do szkoły, ale również w codziennych sytuacjach. Patrol 
Szkolny to nie tylko reagowanie na problemy, ale przede 
wszystkim zapobieganie im – mówi Artur Lewandowski 
Komendant Straży Miejskiej w Ząbkach.

Spotkania z dziećmi będą obejmowały nie tylko omówienie 
zasad bezpieczeństwa drogowego, ale także rozmowy na 
temat zagrożeń związanych z nowoczesnymi technologiami, 

Nowa inicjatywa to także bliska współpraca z placówkami 
oświatowymi. Funkcjonariuszki będą w stałym kontakcie 
z dyrektorami szkół, nauczycielami oraz pedagogami, 
monitorując sytuacje związane z bezpieczeństwem uczniów. 
Dzięki temu szkoły i przedszkola w Ząbkach zyskały stały punkt 
wsparcia, który może szybko reagować na ewentualne 
zagrożenia lub problemy.

Zadania nowo utworzonego Patrolu Szkolnego obejmują 
przygotowanie programu spotkań z przedszkolakami oraz 
uczniami szkół podstawowych. Program został opracowany 
w taki sposób, aby przekazać dzieciom i młodzieży niezbędną 
wiedzę na temat bezpieczeństwa w przystępnej i angażującej 
formie. Zajęcia organizowane w szkołach i przedszkolach, mają 
na celu nie tylko edukację na temat bezpiecznego poruszania 
się po drodze, zasad zachowania w miejscach publicznych, 
reagowania na hejt, ale również budowanie świadomości 
w zakresie unikania zagrożeń.

Edukacja kluczem do zapobiegania zagrożeniom.

Bezpośredni kontakt ze szkołami.
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drukujemy od 1988 r.drukujemy od 1988 r.

–Naszym celem jest nie tylko dbanie o bezpieczeństwo �zyczne 
uczniów, ale także ich zdrowie psychiczne. Chcemy, aby dzieci 
wiedziały, gdzie szukać pomocy i jakie mają prawa – wyjaśniają 
starsza inspektor Agnieszka Korcz i młodsza inspektor Edyta 
Socha-Majewska, funkcjonariuszki ząbkowskiej Straży 
Miejskiej.

c yberpr zemocą,  a  także  właśc iw ym zachowaniem 
w sytuacjach kryzysowych. Program ma na celu rozwijanie w 
dzieciach świadomości, jak unikać niebezpieczeństw oraz jak 
reagować, gdy znajdą się w trudnej sytuacji.

Nowa era bezpieczeństwa w Ząbkach.
Wprowadzenie „Patrolu Szkolnego” jest kolejnym krokiem 
miasta Ząbki w kierunku zwiększenia bezpieczeństwa dzieci 
i młodzieży. Program, który obejmuje nie tylko działania 
prewencyjne, ale także edukacyjne, miał na celu budowanie 
większej świadomości i odpowiedzialności zarówno wśród 
uczniów, jak i dorosłych. Dzięki tej inicjatywie Ząbki zyskały 
dodatkowe wsparcie w zakresie dbałości o bezpieczeństwo 
najmłodszych mieszkańców, a program ten z pewnością 
przyniesie długofalowe korzyści dla całej społeczności.
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DYREKTOR SZKOŁY PODSTAWOWEJ NR 5 
W ZĄBKACH WYRÓŻNIONA STATUETKĄ 

OŚWIATOWE SERCE ROKU

KSA

Agnieszka Krupsińska-Pietrzak, dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 5 im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki, 
otrzymała prestiżową statuetkę Oświatowe Serce 
Roku, przyznawaną osobom, które szczególnie 
wyróżniają się zaangażowaniem i wkładem w rozwój 
oświaty oraz wspieranie młodych pokoleń. Nagroda 
jest wyrazem uznania dla wieloletniej pracy dyrektor 
na rzecz społeczności szkolnej.

Wyróżnienie za wybitne osiągnięcia w edukacji.
Statuetka Oświatowe Serce Roku to jedno z wyróżnień 
przyznawanych przez ZNP, które co roku tra�a do osób 
szczególnie zaangażowanych w pracę na rzecz edukacji. W tym 
roku doceniono osiągnięcia Agnieszki Krupsińskiej-Pietrzak, 
które zrealizowała na rzecz podniesienia poziomu edukacji. 
Zawodowe sukcesy dyrektor odzwierciedlają jej pasję 
i zaangażowanie w proces kształcenia. Nagroda potwierdza, że 
pasja w zawodzie nauczyciela jest kluczem do sukcesu 
w edukacji.

WAKACJE SKŁADKOWE W ZUS: NOWA ULGA 
DLA PRZEDSIĘBIORCÓW

To nowa ulga, która pozwala �rmom zaoszczędzić na kosztach 
działalności i zainwestować w rozwój. Jak skorzystać z tej ulgi? 
Wojciech Gut, założyciel Kancelarii Doradztwa Podatkowego 
VATAX w rozmowie z nami wyjaśnia wszystkie szczegóły.

Od 1 do 30 listopada 2024 r. przedsiębiorcy mogą 
ubiegać się o tzw. „wakacje składkowe”, czyli 
zwolnienie z opłacania składek ZUS za grudzień 
2024. 

Wojciech Gut: Z wakacji składkowych mogą skorzystać 
przedsiębiorcy prowadzący działalność gospodarczą, którzy 
w poprzednim miesiącu zatrudniali maksymalnie 10 osób, 
wliczając siebie. Do tego limitu wliczają się pracownicy, osoby 
na umowie zlecenie (z wyjątkiem uczniów i studentów poniżej 
26. roku życia), a także współpracownicy. Nie wliczają się 
natomiast osoby, które nie podlegają ubezpieczeniu 
wypadkowemu, czyli osoby na zasiłku macierzyńskim i na 
urlopie wychowawczym lub bezpłatnym.

Aby skorzystać z tej ulgi, przedsiębiorca musi spełniać kilka 
warunków. Przede wszystkim, w miesiącu przed złożeniem 
wniosku musiał opłacać składki na ubezpieczenia emerytalne, 
rentowe i wypadkowe przez przynajmniej jeden dzień. 
Ponadto, o zwolnienie może ubiegać się przedsiębiorca, który 
w ciągu ostatnich dwóch lat nie osiągnął przychodu 
z działalności gospodarczej, albo jego przychody nie 
przekroczyły równowartości 2 milionów euro. Ważnym 
warunkiem jest także brak prowadzenia działalności na rzecz 
byłego pracodawcy.

Kto może skorzystać z wakacji składkowych?

Jak i kiedy złożyć wniosek?
Wniosek o „wakacje składkowe” należy złożyć wyłącznie przez 
internet, na platformie PUE ZUS. Wystarczy zalogować się, 
wypełnić formularz RWS, podpisać go pro�lem zaufanym lub 
podpisem elektronicznym, a następnie wysłać. Złożenie 
w n i o s k u  j e s t  b e z p ł a t n e .  W n i o s k i  n a l e ż y  s k ł a d a ć 
w miesiącu poprzedzającym ten, w którym ma obowiązywać 
zwolnienie. 

Jakie składki obejmuje ulga?
Zwolnienie dotyczy składek na ubezpieczenia społeczne: 
emerytalne, rentowe i wypadkowe, dobrowolne chorobowe 
( jeśl i  są opłacane),  oraz sk ładek na Fundusz Pracy 
i Fundusz Solidarnościowy. Składka zdrowotna musi być 
opłacona w pełnej wysokości.

Nadal zastanawiasz się, czy Twoja �rma może skorzystać 
z wakacji składkowych? Nie wiesz jak złożyć wniosek? 

Ważne: W 2024 roku można skorzystać z ulgi tylko w grudniu, 
dlatego należy złożyć wniosek w listopadzie – od 1 do 30 
listopada. Czas oczekiwania na decyzję od ZUS - 30-60 dni.

Potrzebujesz pomocy?

Jakie warunki trzeba spełnić?



STREFA SPORTU PRZY UL. REYMONTA
– INWESTYCJA DLA ZDROWIA I INTEGRACJI
Nasze miasto poszerza swoje zaplecze sportowe 
o kolejną nowoczesną przestrzeń – strefę sportu przy 
ul. Reymonta. Projekt zakłada stworzenie przestrzeni 
rekreacyjnej, która sprosta potrzebom zarówno 
dzieci, jak i młodzieży i dorosłych, promując 
aktywność �zyczną oraz integrację mieszkańców.

Centralnym punktem inwestycji jest ogrodzone boisko do 
koszykówki w systemie 3x3, co odpowiada na rosnącą 
popularność tej formy gry. Strefa zostanie wzbogacona 
o parkour, idealny dla młodych entuzjastów ćwiczeń 
z elementami wspinaczki, oraz huśtawki – dwuosobową dla 
starszych dzieci i dorosłych oraz czteroosobową linową dla 
młodszych użytkowników. Również liniarnia przyciągnie dzieci 
w wieku od 3 do 12 lat, zapewniając bezpieczną rozrywkę.

Plan zagospodarowania terenu przewiduje instalację ławek 
z oparciem oraz nowoczesnych ławek młodzieżowych, co 
umożliwi odpoczynek po intensywnym wysiłku. Dla 
miłośników gier umysłowych pojawi się betonowy stolik 
szachowy z siedziskami. Całość uzupełnią stojaki rowerowe 
oraz funkcjonalne kosze na śmieci.

Przestrzeń przyjazna wszystkim.

KSA

Strefa sportu przy ul. Reymonta to inwestycja, która nie tylko 
podniesie jakość życia mieszkańców Ząbek, ale również stanie 
się miejscem integracji i rozwoju. Inicjatywa ta wpisuje się 
w strategię długoterminowego wspierania aktywności 
�zycznej i budowania lokalnej wspólnoty.

Boisko i innowacyjne atrakcje.

Projekt nie zapomina o aspekcie estetycznym i ekologicznym – 
teren zostanie wzbogacony o nowe nasadzenia krzewów, co 
podkreśli jego przyjazny charakter i zwiększy bioróżno-
rodność.

Zrównoważona zieleń.

NOWA FILIA WYDZIAŁU KOMUNIKACJI 
W ZĄBKACH

Podpisanie umowy użyczenia przestrzeni na budowę 
�lii Wydziału Komunikacji w Ząbkach stało się 
przełomowym momentem dla mieszkańców naszego 
miasta. Małgorzata Zyśk, Burmistrz Miasta Ząbki 
oraz Arkadiusz Werelich, Starosta Wołomiński, 
wspólnie z Tomaszem Kalatą, członkiem Zarządu 
i radnym powiatu wołomińskiego, s�nalizowali tę 
istotną umowę.

ŁMA

Nowa �lia Wydziału Komunikacji oznacza ułatwienie dostępu 
do usług administracyjnych dla mieszkańców. Umożliwi to 
skrócenie czasu oczekiwania na załatwienie spraw związanych 
z rejestracją pojazdów, wydawaniem dokumentów 
komunikacyjnych oraz realizacją formalności dotyczących 
prawa jazdy. Dla Ząbek taka inwestycja jest nieocenionym 
wsparciem infrastrukturalnym.

-  N a  p o c z ą t k u  p r z y s z ł e g o  ro k u  p ow i a t  p r z y s t ą p i  d o 
dostosowywania pomieszczeń Wydziału. Przewidywany termin 
uruchomienia to pierwszy kwartał 2025 roku – zapowiedziała 
burmistrz Zyśk, podkreślając znaczenie tego projektu dla 
lokalnej społeczności.

Rozwój Ząbek – nowe perspektywy.

- Inwestycja ta jest symbolem współpracy opartej na wspólnym 
celu – lepszej obsłudze mieszkańców – podkreślił starosta.

Przykład współpracy między samorządami.

Lepsza obsługa dla mieszkańców.

Realizacja inwestycji była możliwa dzięki współpracy 
samorządu Ząbek i powiatu wołomińskiego. Starosta Werelich 
zauważył, że rozszerzanie lokalnych usług publicznych jest 
istotnym krokiem w podnoszeniu jakości życia mieszkańców.

Filia Wydziału Komunikacji nie tylko usprawni obsługę 
mieszkańców, ale także stanowi wyraz determinacji władz 
Ząbek do ciągłego rozwoju. Projekt ten zapowiada się jako 
ważny krok w kierunku modernizacji i zbliżania usług 
administracyjnych do obywateli.

Kancelaria Doradztwa Podatkowego VATAX wspiera 
przedsiębiorców w każdej kwestii dotyczącej podatków 
i księgowości. Profesjonalny zespół ekspertów przeprowadzi 
Cię przez cały proces i pomoże skorzystać z tej ulgi!

Artykuł sponsorowany



NASZE MIASTO W BARWACH PATRIOTYZMU
Z okazji 106. rocznicy odzyskania niepodległości 
przez Polskę, mieszkańcy, radni oraz władze miasta 
i  p r z e d s t a w i c i e l e  p o w i a t u  w o ł o m i ń s k i e g o 
zgromadzili się, aby uczcić pamięć i oddać hołd 
bohaterom narodowym. Obchody, które patronatem 
objęła burmistrz Małgorzata Zyśk, ob�towały 
w wydarzenia  podkreślające znaczenie patriotyzmu 
i wspólnoty.

Ząbki – miasto pamięci i szacunku dla historii.

Aktywne świętowanie – XVI Bieg Niepodległości.

Burmistr z  Małgor zata  Zyśk  podk reś l i ła ,  że  Święto 
Niepodległości to wyjątkowa okazja do integracji społeczności 
i wspólnego pielęgnowania dziedzictwa narodowego. 

Obchody Święta Niepodległości miały również wymiar 
sportowy. Na terenie MOSiR Ząbki odbył się XVI Bieg 
Niepodległości, który przyciągnął miłośników aktywności 
�zycznej w różnym wieku. 

Msza święta i oddanie hołdu bohaterom.
Uroczystości zainaugurowała Msza Święta za Ojczyznę 
w Kościele pw. Miłosierdzia Bożego. Po nabożeństwie, 
delegacje złożyły wieńce pod pomnikiem ks. kardynała Stefana 
Wyszyńskiego oraz pod Pomnikiem Bohaterów Obrońców 
z Ząbek i Drewnicy w Parku im. Szuberta. Było to poruszające 
przypomnienie o tych, którzy walczyli i poświęcili życie dla 
wolności Ojczyzny.

Symbole jedności – biało-czerwone wstążki.
Uczestnicy obchodów otrzymali biało-czerwone kotyliony, 
które symbolizowały jedność i miłość do kraju. Ten prosty, lecz 
wymowny gest przyczynił się do budowania atmosfery 
wspólnoty i podkreślenia więzi z polską tradycją i historią.

- To dzień, który jednoczy nas wokół wspólnych wartości 
i przypomina, jak ważna jest pamięć o tych, którzy walczyli 
o wolność” – burmistrz Małgorzata Zyśk.

KSA

Obchody 11 listopada w Ząbkach to dowód na to, że nasze 
miasto nie tylko pamięta o przeszłości, ale także z radością 
angażuje się w budowanie przyszłości, dbając o wzmacnianie 
więzi międzypokoleniowych i  propagowanie ducha 
patriotyzmu.

WYSTAWA O BŁOGOSŁAWIONYM KSIĘDZU 
JERZYM POPIEŁUSZCE

Wystawa z pewnością stanie się miejscem re�eksji oraz okazją 
do pogłębienia wiedzy o polskich bohaterach, których życie 
inspirowało i nadal inspiruje do działania na rzecz prawdy 
i wolności.

Wystawa ma za zadanie nie tylko upamiętnić kapłana, ale 
i budować świadomość narodową wśród młodzieży. 
Małgorzata Zyśk, burmistrz Ząbek, zwraca uwagę na kluczowe 
znaczenie takich inicjatyw: 

Edukacja w duchu patriotyzmu.

- Pamięć o bohaterach, takich jak ksiądz Jerzy Popiełuszko, to 
fundament naszej tożsamości i lekcja odwagi w trudnych czasach 
– mówi burmistrz Małgorzaty Zyśk.

KSA

W Szkole Podstawowej nr 5 im. bł. ks. Jerzego 
Popiełuszki w Ząbkach otwarto wyjątkową wystawę 
poświęconą patronowi szkoły. Dzięki ekspozycji, 
uczniowie oraz mieszkańcy mają szansę poznać 
niezwykłą drogę, jaką przeszedł, by bronić prawdy 
i sprawiedliwości. Wystawa, którą patronatem objęła 
burmistrz Małgorzata Zyśk, stanowi nie tylko hołd 
dla legendarnego kapłana, ale także przypomnienie 
jego niezłomnej postawy.


